
Ettepanekud Gornjak aiandusühistu ümbruse riigimetsa metsatööde plaanimiseks

Ettepaneku esitaja Ettepanek-kommentaar RMK vastus

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Raie teha ühekorraga talvisel ajal, kui pinnase- ja 

tee kahjustus on väiksemad. RMK pakkus välja aja 

tuleval talvel. Nõus

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Raie tööpäevade ja kellaaja suhtes tingimusi ei 

peetud vajalikuks, kuna talvel aiandusühistut 

praktiliselt ei kasutata.

Nõus, kuid täpsustame metsatööde 

plaani tutvustamisel

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Säilikpuid jätta 2–3 korda suuremas mahus kui 

seaduses ette nähtud miinimum. Ehk 20–30 tk/ha. Nõus

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Haavikus (kvartal VF152 eraldused 11, 12, 18) 

jätta säilikpuudeks esmajärjekorras pärnad, 

männid ja kased. Nõus

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Kaevurite AÜ 59, 71 ja 72 poolses servas säilitada 

maksimaalselt teeäärseid madalamaid puid ja 

põõsaid. Kindlasti raiuda kõik kuused, mis 

ohustaksid elektriliini ja hooneid-aedu.

Nõus, kuid täpsustame metsatööde 

plaani tutvustamisel

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Haaviku põhjapoolseima eralduste 18 (0,3 ha) ja 

11 vahelt läheb läbi aiandusühistusse minev tee. 

Tee ääres säilitada maksimaalselt metsa ilme, 

säilitades esmajärjekorras pärna, mändi ja kaske.

Nõus, kuid täpsustame metsatööde 

plaani tutvustamisel

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Kaasiku puhul tuleb säilitada maksimaalselt järsul 

kallakul olevaid puid pinnaselihete vältimiseks. 

Rohkem puid säilitada ka Aianduse tänav 6 

kinnistu vastas. Kaasikut raiesse ei plaanita

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud Teedele-radadele ei tohi tööde käigus jääda oksi. Nõus

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Võimalikud teede kahjustused tuleb likvideerida 

esimesel võimalusel, taastades vähemalt endine 

olukord. Nõus



25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Haaviku idaküljel asuv metsatee puhastada võsast 

mõlemalt küljelt vähemalt raieala pikkuse 

ulatuses.

Tegemist on Mätiku kinnistuga 

(85101:011:0210), mis on Riigi 

Kaitseinvesteeringute Keskuse 

hallata. Maaomaniku loal on see 

raieala pikkuselt võimalik.

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud

Raiutav ala taasmetsastada järgneval kevadel 

eelistatult männiga, võib ka männi-kase segu 

50/50. Nõus

25. augustil 

toimunud 

koosolekul 

kõlanud 

ettepanekud Soov kooskõlastada KAH raie Keskkonnaametiga.

Selleks ei ole vajadust, sest 

raiutavale alale esitatakse 

Keskkonnaametile nagunii 

metsateatis kinnitamiseks ning nad 

kontrollivad raie seaduslikkust ja 

panevad vajadusel tingimused.

V. Karnauhhov ja 

L. Andrejeva

See ei ole protokoll, siin pole antud ühingu 

Gornjak liikmete koguarvu ega võetud arvesse 

kõigi ühingu liikmete arvamusi ja ütlusi.

Koosolekul räägitust koostati memo 

mis annab samuti ülevaate kõige 

olulisematest ettepanekutest. 01. 

septembriks palusin saata memole 

täiendusi, mida käesolevaga ka 

V. Karnauhhov ja 

L. Andrejeva

Tööpäevade ja raietundide kohta tingimusi 

kehtestadaei peetud vajalikuks, kuna talvisel 

perioodil aiandusühingut praktiliselt ei kasutata. 

Juhin teie tähelepanu asjaolule, et ühingu 

territooriumil elavad inimesed aastaringselt kahes 

majas ja müra ja muu tegevusega tuleb arvestada 

ja kooskõlastada.

Raie tingimused kooskõlastatakse 

täiendavalt metsatööde plaani 

tutvustusel ja raie lähimate 

elanikega.

V. Karnauhhov ja 

L. Andrejeva

Juhin teie tähelepanu sellele, et kaks koosolekul 

viibinutest on teie partnerid. Üks on suure 

saeveski omanik, kes ostab teilt teie krundi 

lähedaste metsamaade rentnik. Samuti tahame 

juhtida teie tähelepanu sellele, et selle kodaniku 

võetud metsaala on renditud ilma oksjonita. 

Seetõttu palume mitte arvestada nende soove, 

nimelt nende nõusolekut puude langetamiseks.

Väidetes on vead, neid tuleb 

vajadusel täpsustada. Ettepanekuid 

võivad esitada kõik.

V. Karnauhhov ja 

L. Andrejeva

Ja veel olid koosolekul külalistena vallavalitsuse 

esindaja ja reporter, kuid te arvestasite nad 

osalejateks. Nõus


